

国王阁国际学院 英语学校



英语或许并非世界上拥有最多使用者的语言。但是，毫无疑问地，英语仍然广泛地被认为是全球通用语。英语不仅是联合国六种官方语言之一，英语也在企业和学术界被大量地使用。拥有英语沟通能力的人可为他们自己打开了一扇通往世界的门，建立国际观，并可与各大洲联系。

在国王阁国际学院的英语学校，我们的课程旨在协助我们的学生打下巩固的英语基础，从而拓宽他们在人生旅途中的国际视野。我们独特的学习方法，以及校园学习和线上课堂的灵活性，配合有系统性的教学策划让国王阁国际学院为我们的学生们提供了一种独特的生活体验，以让他们在全球各地充满自信地拥抱他们向阳的生活。



富有弹性的学习课程

在国王阁，您可以享受在我们的校园学习和在线学习平台中，可以自行调整自己的日程安排。

除此之外，国王阁的在线学习平台中的数据可供我们的学生 24 小时无受限使用。

优惠的课程收费

国王阁的课程让出国留学不仅从奢望成为可能，而且我们的课程价格实惠！

我们深知在英国学习是一项巨大的财务投资，因此我们确保我们的学费具有竞争力，以让更多人的梦想成真。



联络我们

+44 207 060 6899

info@kingsgateintcollege.org.uk

kingsgateintcollege.org.uk

26 - 28 Hammersmith Grove,
London W6 7BA UK



训练有素且经验丰富的教师

英语教师教育者在传播和发展英语语言教育的质量和问责制方面发挥着关键之作用。

我们获得认证的教师训练有素，对英语语言、教学方法和方法有深入的了解，旨在为个别学生的学习和发展奠定坚实的基础。

国王阁国际学院 英语学校



国王阁国际学院在伦敦全年为中学生和成人学生提供英语学习课程。

每周
15
小时

通用英语课程

+44 207 060 6899

- 提高你的日常英语沟通能力
- 初级到高级水平
- 根据学生的水平灵活性调动的学习方法

国王阁的通用英语课程有从初级到高级的各个级别。

这些课程适合任何水平的学生。根据学生的分班考试和定期进阶测试，学生将被分配到正确的班级。

通过国王阁每周15小时的通用英语课程，学生将接受有系统的英语学习计划，以提高他们使用英语的流利程度。

我们的教学方法旨在培养沟通技巧，重点是口语、发音、语法和听力。

每周
30
小时

密集英语课程

- 快速学习英语
- 无法在英国久待的学习者
- 每周30小时

我们的密集英语课程旨在让学生可轻松自信地使用英语进行交流。学生以多种方式练习地道英语，包括小组作业、结对作业和个人作业。

此密集课程非常适合学习时间有限或务必在短时间内快速提升英语水平的学生。

我们的密集英语课程在设计时考虑了学生的学习进展，以让他们在适合自己能力的水平上进行学习。

雅思英语考试准备课程

- 为雅思英语考试作充足的准备
- 提高考取高分的关键技能
- 提升您被您心仪大学录取的成功率

国际英语语言测试系统-雅思 (IELTS) 是最受欢迎的高等教育英语语言能力测试。

雅思评估一个人的全面英语技能 - 阅读、写作、听力和口语，旨在反映该考生在国外新生活中将如何使用英语学习、工作和娱乐。

我们的雅思英语考试准备课程旨在帮助学生发展学术阅读和写作技巧，以提高他们对大学生活乃至未来生活的信心!

我们获得认证且富有经验老师已经协助了许多学生达到了他们理想的雅思成绩，并成功被他们各自心仪的大学录取。

课程费用:

注册费 (恕不退还) £50

学生保险费 每周 £10

年龄

16 岁以上 (成人)

12-15岁 (中学生)

最短课程期限要求 1 周

班级人数 最多 16 位学生 (平均 10 位学生)

时间表

早上 9点30半 至 中午12点半

下午 2点 至 下午 5点

开课日期: 每周一

课程节课: 1节课 = 60分钟

周数	1-6	7-12	13-24	25+
每周课程费用				
15个小时通用英语课程 (上午课程)	£240	£210	£190	£170
15个小时通用英语课程 (下午课程)	£230	£200	£180	£160
30个小时密集英语课程	£432	£378	£342	£306
夏令营英语课程 (中学生)	£440	£410		
1对1英语课程	每小时 £60 (必须预订至少10 个小时)			

请联系国王阁国际学院，以获得有关最新课程价格表的信息



国王阁夏令营

英语课程 + 课外活动



国王阁夏令营结合英语课程和课外活动，旨在除了为参与的青少年打下坚实的英语语言基础外，也建立学生们的国际视野。国王阁夏令营英语课程融合通用英语课程的优点，并与为期5天的活动计划相结合，让学生们可探索伦敦的景点和了解英国文化。

学生每天早上参加3小时的英语课程。午餐后，下午时间学生们被安排观光和短途旅行活动。

国王阁训练有素的夏令营活动负责人将随队照顾学生们。

周一至周五的午餐套餐，包括素食选项，将会被供应。



课程时间表：

伦敦	09:00 - 12:00	13:00 - 17:00
国王阁国际学院夏令营	英语课程	下午观光活动

示例行程：

第一周	第二周	第三周
伦敦塔	海洋生物中心水族馆	威斯敏斯特修道院
伦敦眼	伦敦杜莎夫人蜡像馆	伦敦交通博物馆
白金汉宫	泰晤士河游船	伦敦史莱克大冒险馆
伦敦唐人街	大英博物馆	伦敦汉姆利玩具店
华纳兄弟伦敦工作室	海德公园	伦敦卡姆登市集

课程主要特色：

每周上课时间
英语课程 | 15
下午活动 | 20

1小时午餐时间



kingsgateintcollege.org.uk

- 包含午餐。
- 费用包括课本、记事本、笔、水瓶、背包和挂绳。
- 包含活动的入场费/门票。
- 包含下午活动的交通费用。



夏令营活动负责人将致力照顾并监督每个年龄段的学习者。

8至10岁 (每10名学生一名活动负责人)
11至14岁的 (每15名学生一名活动负责人)
15至17岁 (每22名学生一名活动负责人)



ENGLISH COURSES



English may not be the most spoken language in the world. Nevertheless, English is indisputably widely recognized as a global lingua franca. English is not only one of the six official languages of the United Nations, but it is also spoken commonly in the corporate and academic fields. People who speak English are believed to have a door opened for them to see, understand, and connect with the world.

At Kingsgate, our courses empower students to build solid foundation in English language, hence widen their international perspectives in their life journeys. Our distinctive approach to learning with the flexibility of online and campus studies, as well as structured teaching modules make Kingsgate International College more than just a school. It is a unique life experience. We look forward to seeing our students embracing their life joyfully connecting across continents in the globe.



FLEXIBLE LEARNING PROGRAM

With Kingsgate, you can enjoy the luxury of adapting your own schedules in our campus studies and online learning platform.

The data in our online learning platform is available 24 hours for our students.

EXPERIENCED AND TRAINED TEACHERS

English language teacher educators (TEs) have a significant role to play in affecting the quality and accountability of rapidly spreading and evolving English language education.

Our accredited teachers are well-trained and have strong knowledge about the English language, teaching methods, and approaches to build a solid foundation in the respective learning and development of individual students.

AFFORDABLE COURSE FEE

Kingsgate provides an endless number of ways to make studying abroad not only possible but even affordable!

We understand that studying in the UK is a big financial investment, so we make studying at Kingsgate reasonable by ensuring our tuition fees are competitive.



CONTACT US

+44 207 060 6899

info@kingsgateintcollege.org.uk

kingsgateintcollege.org.uk

26 - 28 Hammersmith Grove,
London W6 7BA UK



ENGLISH COURSES



At Kingsgate, we offer continuous enrolment on our English language courses throughout the year in London for junior and adult students.

15
Hours

GENERAL ENGLISH

+44 207 060 6899

- Improving your everyday English
- Beginner to Advanced levels
- Flexible learning methods according to student's level

General English is always our most popular English course and is available for every level from complete beginner through to advanced.

With our General English 15, students are taught with structure educational program to polish their fluency.

Our teaching methods aim to develop communication skills, with an emphasis on speaking, pronunciation, grammar and listening.

30
Hours

INTENSIVE ENGLISH

- Learning English fast
- People with limited time in the UK
- 30 hours per week

Ideal for students whose time to study is limited or simply wanting to improve their English quickly.

Our Intensive English courses help students to communicate easily and confidently in English. Students practise authentic English in a variety of ways including group work, pair work and individual work.

Your level will be tested at the start of the course.

IELTS EXAM ENGLISH

- Improving key skills for exam success
- Essential for gaining access to international universities
- English exam preparation for Cambridge IELTS Exam

The International English Language Testing System (IELTS) is the world's most popular English language proficiency test for higher education. IELTS assesses all of one's English skills — reading, writing, listening and speaking, and is designed to reflect how the person will use English to study, work and play, in your new life abroad.

Our course helps students develop the academic reading and writing skills, and confidence, for university life — and beyond!

Our teachers have helped many students achieve satisfying IELTS score for their academic enrolment needs.

COURSE FEE

Registration Fee (non-refundable): £50

Student Insurance: £10 per week

Age: 16 years plus (Adult)
12-15 years (Junior)

Minimum Course Length: 1 Week

Class Size: Maximum 16 (Average 10)

TIMETABLE

Mornings 9:30 am – 12:30 noon

Afternoons 2 pm – 5 pm

Start Date: Every Monday

Lessons 1 lesson = 60 mins

Number of Weeks	1-6	7-12	13-24	25+
Course Fee per Week				
GE 15 Mornings Only	£240	£210	£190	£180
GE 15 Afternoons Only	£230	£200	£180	£170
Intensive English 30 Hours	£432	£378	£342	£306
Summer English (Junior Student)	£440	£410		
Private 1-1 English Classes	£60 per hour (minimum booking 10 hours)			

For latest price list, please contact Kingsgate International College



kingsgateintcollege.org.uk

LANGUAGE + EXCURSIONS



Aspiring to establish an international perspective besides building a solid foundation in English language proficiency among the participating youths, KINGSGATE English & Activities Course combines all the benefits of General English classes with a 5-day activity programme to discover the sights and culture of London.

Each day students attend 3 hours of English classes in the morning. After lunch, sightseeing activities and excursions are scheduled in the afternoon, for students to discover and explore London.

Our trained KINGSGATE SUMMER CAMP Activity Leaders are arranged to take care of our young students as well as to make sure they have fun and learn about the city. A lunch set, including vegetarian option, is provided each day.



KEY FEATURES:

Weekly Hours

English classes | 15
Activities | 20



1 hour for lunch

- Lunches included.
- Fees include course book, notepad, pen, water bottle, backpack, and lanyard.
- Entrance fees/tickets for activities included.
- Transport tickets for afternoon activities included.

Young learners are supervised by activity leaders dedicated to looking after each age group:

Juniors Ages 8 to 10 (one leader per 10 students)
Teens Ages 11 to 14 (one leader per 15 students)
Seniors Ages 15 to 17 (one leader per 22 students)

COURSE TIMETABLE:

London	09:00 - 12:00	13:00 - 17:00
KINGSGATE ENGLISH & ACTIVITIES	English Lesson	Afternoon Excursion

EXAMPLE ITNERARY:

WEEK ONE	WEEK TWO	WEEK THREE
London Tower	Sea Life Centre Aquarium	Westminster Abbey
The London Eye	Madame Tussauds London	London Transport Museum
Buckingham Palace	Thames River Cruise	Shrek's Adventure! London
Leicester Square	British Museum	Hamleys Toys Store
Warner Bros. Studio	Hyde Park	Camden Market

